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Dr. Kövér László
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

A Házszabály 91 .§-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani Dr. Réthely i
Miklós, nemzeti erőforrás miniszter úrho z

„Miért nem veszik figyelembe a civil szervezetek javaslatait? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

A. megváltozott munkaképesség ű személyek ellátásairól és egyes törvények módosításáról szól ó
még ki nem hirdetett törvény tárgyalása során számos módosítási javaslatot, észrevételt tettek a civi l
szervezetek. A Mozgáskorlátozottak Egyesületeinek Országos Egyesülete például több oldala s
javaslata között olyan elemek voltak, amelyek méltányosabb, a járulékfizetés mértékéhez jobba n
igazodó ellátás megállapítását tették volna lehet ővé .
Ám a kormánypártok sem ezt sem más fontos civil módosítási javaslatokat nem fogadtak meg, s ő t
az ellenzéki pártok által többszörösen is beadott kezdeményezéseket sorra leszavazták .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Urat
Miért nem veszik soha figyelembe a civil szervezetek javaslatait ?
Miért nem tárgyalnak érdemben a fogyatékosokat képvisel ő civil szervezettekkel a

megváltozott munkaképességűeket érintő jelentős átalakításokról ?
-

	

Bevonják-e a civileket a végrehajtás kidolgozásába vagy abból is kihagyják őket?

Tisztelettel várom válaszát !

Az egyes miniszterek, valamint a Miniszterelnökséget vezető államtitkár feladat- és hatáskörérő l
szóló 212/2010 . (VII. 1 .) Korm. rendelet 41 . § 1) pontja alapján Ön felel a szociál- é s
nyugdíjpolitikáért, ezért kérdezem Miniszter Urat .
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Budapest, 2011 . december 28 .

Tóth Csaba
(MSZP)

országgyű lési képviselő

ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
irományszám ;) /
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